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73e jaargang no. 253                                                                                          december 2009 

PERIODIEK 
 

 

 een uitgave van het “College van Keurmeesters”    
Lid van  EWFC                                                                                                                       Lid van  IFEH 

 
 
Beste collega’s, 
 
Met het aantreden van de nieuwe Inspecteur-
Generaal, Wim Schreuders, lijkt er een nieuwe en 
inspirerende wind te waaien in de organisatie. 
En dat is maar goed ook, want zoals op deze 
plaats al eerder vermeldt, leek de reorganisatie-
trein maar niet op stoom te komen. Inmiddels 
zoemt het van de bezigheden. In De Meern is een 
“atelier” geopend waar men op creatieve wijze, en 
SAMEN met de mensen op de werkvloeren van 
de AID, PD en VWA werkt aan de diverse delen 
van de nieuwe structuren. Nieuwe directeuren van 
de diverse onderdelen zijn benoemd, en er is een 
tijdspad vastgesteld. Bijeenkomsten van de TWO’s 
staan in het teken van vernieuwing, en de 
projecten en output van ons aller werk voor 2010 
staat op papier. 
Het bestuur van het College roept dan ook alle 
collega’s op om, daar waar het kan, aan deze 
bijeenkomsten mee te doen. Wij als professionals 
in ons werk, blijken nog steeds van grote waarde 
voor de noodzakelijke input om de nieuwe 
organisatie handen en voeten te geven. Samen 
met oa collega’s van de AID heb ik dat weer 
kunnen vaststellen tijdens een sessie over het 
thema inspecties en inspectiemethodieken.    
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  van de voorzitter........... 
Beste Collega’s, 
 
Alweer een jaar voorbij, alweer een decennium voorbij na de eeuwwisseling.  
 
Afgelopen jaar was een goed en druk jaar voor het College.  
Ik denk daarbij aan de prachtige dag georganiseerd door de senioren bij het Wijnmuseum 
te Arnhem, de Algemene ledenvergadering bij SC Cambuur en op de Vliegbasis te 
Leeuwarden en natuurlijk het EWFC congres te Wenen. Hieruit blijkt maar weer eens, dat 
als we willen,   we iets moois voor elkaar kunnen krijgen. Ik hoop daarom ook het komende 
jaar weer van jullie kennis en kunde en collegialiteit gebruik te mogen maken. 
 
Ook het komende jaar zal er weer het eea worden georganiseerd voor de leden van het 
College. Op 4 maart zullen we te gast zijn van het bedrijf Ecolab BV uit Nieuwegein.  
Dit bedrijf biedt zijn klanten interessante mogelijkheden aan om schoonmaakschema’s of 
zelfs complete eigen HACCP plannen te schrijven aan de hand van een interactieve website. 
www.ecolab.com  
Door middel van, ondertussen 2200, plaatjes kun je het plan zo maken dat ook je personeel 
begrijpt wat er bedoeld wordt.  
Daarbij werkt men onder andere samen met het bedrijf Koppert Cress te Monster.  
Koppert Cress is een bekende producent van zogenaamde cressen, micro-groenten en 
eetbare bloemen. Iedere soort cress heeft zijn eigen eigen smaak, geur en kleur.   
Kijk maar eens op de website www.koppertcress.com  
In dit bedrijf in Monster (Westland) zal dan ook de bijeenkomst plaatsvinden. 
 
We zullen daar in de Algemene Ledenvergadering ook de nieuwe statuten behandelen. Een 
verandering is de verruiming van de mogelijkheid om lid te worden van de vereniging. Dit in 
het licht van de vele veranderingen in onze werkomgeving. Deze statuten zullen ook 
toegankelijk worden gemaakt voor alle leden zodat men van tevoren weet wat er in staat. 
Zie ook aankondiging van deze vergadering op blz.  
 
In april wordt de uitwisseling met de collega’s uit het gebied Keulen georganiseerd. We zijn 
alweer diverse keren in Duitsland te gast geweest en even zoveel keer waren wij gastheer. 
Deze uitwisseling zal plaatsvinden van 12 tot 14 april 2010 in de omgeving van Maastricht. 
Het programma hiervan zal in een volgend bericht worden uitgewerkt.  
Ook van de seniorleden hoor ik dat men op koers ligt vwb de organisatie van hun dag.  
Het bericht daarover vindt u elders in deze Periodiek. 
Ik hoop jullie bij (een van) de activiteiten te mogen begroeten. 
 
Als er een afdeling is die de najaarsvergadering wil organiseren hoor ik dat graag!  
Regio Oost misschien?  
 
Tot slot wens ik jullie fijne dagen en een gezond 2010. 
Pierre Bressers - voorzitter 
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SENIOREN v/h     OPGERICHT 20 APRIL 1924 
College van Keurmeesters                                     

         

Ook in 2010 is er voor de senioren van het College weer een gezamenlijke dag 
georganiseerd.   
  
De happening zal plaatsvinden op: op DINSDAG 18 MEI 2010 en plaatsvinden in het “ 
Oude Ambachten en Speelgoed Museum”  
Rijksweg 87 
3784 LV  Terschuur (Barneveld). 
De organisatoren van deze dag zijn Hein Wijnbergen en Jan ten Dijke. 
 
Het is een zeer goed bekend staand museum, waarin U van harte welkom bent. En 
daarmee bedoelen ze echt iedereen dus ook degenen die zich wat moeilijk kunnen 
verplaatsen of wat sneller moe zijn, er zijn zelfs rolstoelen en andere hulpmiddelen 
aanwezig. 
Het programma en de transportmogelijkheden maken dit centraal in Nederland gelegen 
museum een echte Happenings gelegenheid en dus hoopt het bestuur dat vele senioren 
aan deze dag zullen deelnemen. 
Nieuwsgierig, kijk dan op www.ambachtenmuseum.nl  
 
Het programma: 
 
10:15 - 10:30 inloop met koffie en gebak 
10:30 - 13:00 bezoek aan museum 
13:00 - 14:00 lunch 
14:00 - 15:30 vervolg museumbezoek 
15:30 - 17:00 gezellig samenzijn  
 
De kosten bedragen € 18,00 per persoon en daar is de het bovengenoemde bij inbegrepen. 
Parkeren kan bij het museum waar gratis geparkeerd kan worden. 
 
Interesse???? 
Maak het bedrag van € 18,00 per deelnemer over op rekeningnummer 376115378 van H. 
Wijnbergen te Bilthoven, ovv seniorenhappening 2010 en de naam of namen van de 
deelnemer(s). 
Nog vragen??? 
bel dan met Hein op nummer 030-2204245 of Jan op nummer 023-5250088 
De organisatoren hopen veel collega te mogen begroeten. 
 
 
P.S. 
Hoort Keurmeester ook al tot de oude ambachten????? 



 Pagina 4 van 9 

 
 
 

 
 

 
 
 
Beste collega’s 
 

Beste collega’s, 
 
Misschien heb je er wel of niet eens bij stil gestaan, maar weet je dat het werk 
wat wij doen, niet alleen in ons land, in Europa of alleen in de Westerse wereld 
plaatsvindt???? 
Overal ter wereld zijn inspecteurs, controleurs en/of toezichthouders bezig met 
veilig voedsel, veilig water, maar ook met veilige huizen, milieuvervuiling en 
afvalproblemen, werkomstandigheden en chemicaliën en pesticiden. 
Op het continent Afrika dus ook!!!! 
Sterker nog, vele landen daar hebben universitaire studies voor de diverse 
richtingen van “environmental health”.  
Een ieder begrijpt natuurlijk dat er nog veel te doen valt in de Afrikaanse landen, 
en gelukkig beseft men dat zelf ook. 
Dat is de reden dat de technische universiteit van Malawi, samen met de 
overheid in Mei 2010 het 2e All Africa Environmental Health Congress  
organiseert, om zo de Afrikaanse collega’s samen te brengen en 3 dagen van 
elkaar en met elkaar te leren en kennis op te doen over de genoemde zaken. 
 
Via de IFEH werd ook ons College uitgenodigd om bijvoorbeeld een presentatie 
te geven, of bij te dragen aan het overdragen van kennis, of op een andere 
manier het congres te ondersteunen. 
Het College heeft daarom besloten om financieel bij te dragen, maar daarvoor 
vragen we voor één keer ook jullie hulp!!! 
 
Het is namelijk mogelijk om door middel van een financiële bijdrage aan het 
congres een student naar Lilongwe in Malawi te laten reizen, te laten 
overnachten en aan het congres te laten deelnemen, of… om een complete 
sessie op het congres te sponsoren, waarbij de naam van het College zal worden 
vernoemd. 
Het bestuur heeft besloten dit te doen door de leden om een eenmalige 
vrijwillige bijdrage te vragen. 
Wat vragen we van jullie??? 
Het bestuur mikt op een bedrag van € 500,00 om in te zamelen, een in onze ogen 
haalbaar doel. 
Wil je ons steunen om dit te realiseren, maak dan € 10,00 of meer over op 
rekening 111088909 van het College van Keurmeesters te Boxtel, onder 
vermelding van “Malawi”  
Meer weten over het congres, kijk op www.poly.ac.mw/2aaehcongress  

Wij laten onze collega’s in Malawi toch niet in de kou staan!!!! 
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Oproep aan de leden voor het bijwonen van de Algemene ledenvergadering van 
het College van Keurmeesters en een bedrijfsbezoek aan KOPPERT CRESS BV te 

Monster, aangeboden door ECOLAB BV 
 

Namens het bestuur van het College van Keurmeesters nodig ik de leden uit tot het 
bezoeken van de Algemene ledenvergadering en voorjaarsvergadering, welke zal worden 

gehouden op 
 

Donderdag 4 maart 2010 
 

Locatie: 
Koppert Cress BV 

De Poel 1 
2681 MB Monster 

 
Het programma, wordt aangeboden door ECOLAB BV uit Nieuwegein, en KOPPERT CRESS 
BV te Monster, waarbij reiniging en desinfectie in een praktijkomgeving centraal staat.  
ECOLAB levert bedrijven ook mogelijkheden om HACCP systemen te bouwen via 
interactieve systemen via een website. 
KOPPERT CRESS heeft naast een innovatief kascomplex, fraaie praktijkruimtes om je kennis 
te laten maken met hun producten, en hoe die tot smakelijke gerechten om te kunnen 
toveren.  
 
In de ochtend staat de Algemene ledenvergadering op de agenda, met als belangrijkste 
onderwerp, het vernieuwde voorstel van het bestuur voor de nieuwe statuten en 
huishoudelijk reglement van de vereniging, waarna we kennis maken met ECOLAB en het 
door hen ontwikkelde E-learning systeem. 
Na de lunch stelt Koppert Cress zich voor en vindt een proeverij en rondleiding plaats. 
Wacht dus niet te lang met je op te geven voor deze interessante en belangrijke dag want 
dit lijkt weer een zeer fraaie en leerzame dag te worden. 
 

 
VOORLOPIGE AGENDA  -  ALGEMENE LEDENVERGADERING 2010 

 

1. OPENING + VASTSTELLEN AGENDA 
2. AFMELDINGEN, MEDEDELINGEN EN INGEKOMEN STUKKEN 
3. NOTULEN ALV 2009 (ter plaatse beschikbaar) 
4. VERSLAG SECRETARIS 
5. VERSLAG PENNINGMEESTER 
6. VERSLAG KASCOMMISSIE 2009 EN BENOEMING KASCOMMISSIE 2010 
7. WIJZIGING STATUTEN EN HUISHOUDELIJK REGLEMENT (ter plaatse beschikbaar) 
8. BESTUURSSAMENSTELLING 
9. WAT VERDER NOG TER TAFEL KOMT 
10. RONDVRAAG 
11. SLUITING 

 

 
Meer gedetailleerde informatie, waaronder de routebeschrijving, volgt ruim 

voor 4 maart 2010!! 
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Soep eten uit een toiletpotje of mini-badkuip??? 
Een ijsje uit een urinoir of bidet??? 

Dat kan, al zittend op een echte WC-pot op een tafe l gemaakt van een grote wasbak, 
bij een keten van Modern restaurants in Taiwan, die  dit gebruiken als thema. 

Weer eens wat anders dan La Place of McDonalds. 
Benieuwd wat voor bijzondere gevaren zij benoemen i n hun hygiënecode!! 

 
Meer weten of zien 

www.moderntoilet.com.tw/en/about.asp   
 

ach…vroeger of later komt het eten er toch terecht!  
 

 

Zou u hier gaan eten???? 
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Voedselveiligheid 2009 in vogelvlucht 
 
Weten jullie het nog??? 

 
In januari haalde Lärabar Amerikaanse snackrepen met de smaak 
'Peanut Butter Cookie' terug, omdat de pindakaas die in de repen zit, 
salmonella kon bevatten. Daarmee was de enorme pinda-affaire in de 
VS (die zou worden gevolgd door een reeks recalls van met salmonella 
verontreinigde pistache-nootjes) ook overgeslagen naar Nederland. 
 

Go-Tan deed in februari een recall van glutenvrije sojasaus. Die kon het 
kankerverwekkende 3-MCPD bevatten. Het product werd ook in andere landen 
teruggehaald. 
 
Dezelfde maand was er ophef over 4-methylbenzofenon (4-MBP) in 
ontbijtgranen van Lidl. De stof was gemigreerd uit de glanslaag die 
over de inkt van de verpakking gaat. Die verpakking was afkomstig 
uit Nederland. De producten werden in diverse landen teruggehaald. 
Unilever haalde begin maart om dezelfde reden taco's terug. 
Campina België riep in mei kunststof flessen met melk terug omdat 
ze mogelijk sporen van de stof benzofenon bevatten. Die 
terughaalactie van melkflessen breidde zich verder uit. 
Begin maart had EFSA gesteld dat 4-MBP in uitzonderlijke gevallen schadelijk kan zijn voor 
kinderen. Een week later stelde de Europese Commissie een limiet vast voor de stof. Medio 
juni concludeerde de Commissie echter dat 4-MBP geen risico oplevert voor de 
volksgezondheid mits er een goede barrière wordt gebruikt die voorkomt dat de stof in 
contact komt met het product. 
 
Ook melamine, wat eind 2008 de wereld op deed schrikken, dook weer op in 
levensmiddelen. 
Albert Heijn haalde Oriëntaalse mix van Euroshopper terug vanwege mogelijke 
aanwezigheid van melamine. Vreemd genoeg bevatte de coating van het product geen 
melkpoeder. Ook een importeur van pindakoeken moest vanwege melamine diverse 
producten terughalen. 
 
Medio maart haalde Super de Boer kroepoek van het huismerk terug. De kroepoek had een 
geur- en smaakafwijking, veroorzaakt door het bakproces in de olie. 
 
Een maand later deed C1000 een recall van appelflappen met stukjes koperdraad. Die 
zouden bij een toeleverancier in het beslag zijn gekomen. 
 
Solo Italia haalde in april een partij gorgonzola uit de handel bij een groot aantal 
supermarktketens, omdat de kaas mogelijk te veel listeria bevatte.  

 
Philips riep eveneens in april wereldwijd een paar miljoen Senseo-
apparaten terug omdat de apparaten door kalkafzetting uit elkaar 
konden knallen.  
Later bleek dat Philips al bijna een jaar van het euvel op de hoogte was. 
Senseo kreeg veel minder apparaten terug dan verwacht. 
 
 

 



 Pagina 8 van 9 

In april stonden ook twee toeleveranciers van De Bijenkorf tegenover elkaar in 
een kort geding. Het conflict ging over de betaling van de schade die  
De Bijenkorf had geleden doordat stoffen uit de verpakking in chocoladeletters 
terecht waren gekomen. 
 
Albert Heijn haalde begin juli alle seasoning mix voor guacamole-dip (20 gram) van het 
eigen merk uit de winkelschappen vanwege een tekstuele fout op de verpakking. Er stond 
namelijk dat de kruidenmix moet worden aangemaakt met 250 milliliter water. Dit moest 
echter 50 milliliter zijn. 
 
In juli schreef het Centraal Bureau Levensmiddelenhandel een brief aan minister Ab Klink 
omdat de retailers zich zorgen over de strengere normen voor Salmonella in kippenvlees. 
Vanaf 2011 mag er geen Salmonella meer in kip zitten. Supers verwachten daardoor meer 
recalls en een deuk in het imago van kip en waardoor de consumptie zal dalen. Wordt 
vervolgd.  
 
Lay's haalde in augustus Bolognese chips terug omdat er harde stukjes 
in konden zitten.  
C1000 deed een maand later hetzelfde met stroopwafels vanwege een 
geur- en smaakafwijking. 
 

De VWA werd in oktober overspoeld met telefoontjes van verontruste 
consumenten over ijzer in cornflakes van Kelloggs. In het tv-programma 
Keuringsdienst van Waarde werd beweerd dat het ijzergehalte van Kellogg's 
Special K cornflakes gelijk is aan dat van een spijker. Consumenten maakten 
zich onder meer zorgen over het gebruik van cornflakes tijdens de 
zwangerschap. Volgens Tiny van Boekel, hoogleraar agrotechnologie en 
voedingswetenschappen aan de Wageningen UR heeft het toevoegen van 

ijzerpoeder geen zin omdat dat vrijwel niet opgenomen wordt door het lichaam. Alleen ijzer 
in zoutvorm wordt volgens hem door het lichaam opgenomen. 
 
Medio oktober haalde Bloem Natuurprodukten Winschoten BV 
calciumpillen onder de naam PhytoCal Balans terug omdat er een te 
hoge concentratie vitamine D in zat, en mensen in het ziekenhuis waren 
opgenomen. 
 
 
Spar haalde eind oktober een partij Gelderse rookworsten terug omdat de vacuüm 
binnenverpakking lek kon zijn. 'Er is iets misgegaan bij de verpakkingsmachine van de 
leverancier', zei Spar-directeur Sjaak Kranendonk. 

 
Pepsico haalde in december een batch Quaker Cruesli Appel en Rozijn 
uit de handel. Consumenten hadden in enkele verpakkingen stukjes 
ijzerdraad aangetroffen.  
 
 
 

U ziet het, we zijn er niet voor niets!!!!! 
 

Bron: EVMI  
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Bestuur en redactie wensen alle collega’s een mooie kerst 

en een gezond en gelukkig Nieuwjaar en we hopen jullie het 

komend jaar weer ergens te kunnen begroeten. 


